

KUWAIT HEAD OFFICE

P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 25th Floor | Al Murqab
Tel +965 22243333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE

P.O. Box 116486, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 4 3635455/6 | Fax +971 4 3635452/8

التاريخ: 2018/2/15

مرجع : MAZ-CS-02-2018-0071

المحترمين

السادة / سوق دبي المالي

الموضوع: تعقيب على خبر متداول

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى المادة 4-4 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية:

With reference to the above mentioned subject and article 4-4 of chapter 4 of book 10 of the executive regulation of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities' activities, kindly be advised that:

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،

م. إبراهيم عبد الرحمن الصقبي
الرئيس التنفيذي



M A Z A Y A

شركة المازيا المابصلة س.م.ن.ج
AL MAZAYA HOLDING Co. K.S.C.C

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ	15/2/2018
إسم الشركة المدرجة	شركة المزايya القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
المعلومة الجوهرية	تعقيباً على الخبر المتداول والذي تم نشره عبر الصحف الكويتية والذي جاء تحت عنوان "أرقام كابيتال" توصي بشراء سهم "المزايya القابضة" و ترفع السعر المستهدف إلى 165 فلساً للسهم مع نظرة مستقبلية إيجابية لإيرادات الإيجارات والذي جاء مضمونه: (نحافظ على توصيتنا بشراء سهم شركة المزايya القابضة، ونرفع السعر العادل للسهم إلى مستوى 165 فلساً للسهم). والشركة توضح أن هذا الخبر وهذا التقييم صادر عن جهة مستقلة وهي أرقام كابيتال وليس للشركة دور في طريقة تحديد القيمة العادلة المعلنة بالتقرير
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	لا يوجد أثر مالي

Date	15/2/2018
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C.P
Material information	Commenting on the current news, which was published across the Kuwaiti newspapers, which came under the title "Arqaam Capital" Confirms Al Mazaya Holding's target price per share at 165 Fils, and the content of the news is as follows: (We maintain our Buy rating in place, and further raise our target price to Fils 165/share." The investment bank also predicts a positive outlook for Mazaya with an increase in rental revenues for 2018). The company explains that this news and valuation is issued by an independent entity which is Arqaam Capital and the company did not interfere in the method of determining the fair value disclosed in the news.
Effect of the material information on the company financial position	There is no financial impact

Handwritten signature and date: 15/2/2018